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Protokoll från årsmöte 2019-02-20 

Tid och plats:  kl 19:00 i Gillbo skola 

Närvarande: Kjell Ericson, Anders Törnqvist,  Hans Redtzer, Magnus Lillieborg, Martina Lindgren,  
Ingvar Myrehed, Tore Bengtsson, Erika Rondal, Agneta Carlson, Antonio Di Meglio, Anders Eriksson, 
Siv Ekman, Ingemar Ahlström  

Fullmakter från 11 hushåll medfördes av fem närvarande deltagare. Årsmötet var därigenom 
beslutsmässigt i samtliga frågor, inkl stadgeändring (§ 8). 

  

Paragrafer: § 1-17 

Underskrifter: 

 

 

 

Anders Törnqvist                 Kjell Ericson                        Annica Carlson                      Anders Eriksson            
sekreterare                           ordförande                         justerare                                justerare 
 
Paragraf       
 

§ 1 Mötets öppnande           
  Styrelsens ordförande Kjell Ericson hälsade alla välkomna och förklarade mötet 
  öppnat. 

§ 2 Val av ordförande för mötet 

 Kjell Ericson valdes till ordförande för mötet 

§ 3 Val av sekreterare för mötet 

 Anders Törnqvist valdes till sekreterare 

§ 4 Val av justerare och rösträknare 

 Agneta Carlson och Anders Eriksson valdes till justerare och rösträknare. 

§ 5 Mötets stadgeenliga utlysande och godkännande av dagordningen. 

 Mötet förklarades vara stadgeenligt utlyst. Dagordningen godkändes. 

§ 6 Föredragning av styrelsens och revisorernas berättelser 

Årsmötet godkände den verksamhetsberättelse för 2018 som bifogats kallelsen, med 
korrigering av antalet betalande medlemmar från 223 till aktuell siffra 229. 

 Magnus Lillieborg föredrog revisorernas berättelse med innebörd att räkenskaperna 
 förts i god ordning med vederbörliga verifikationer och yrkade ansvarsfrihet för 
 styrelsen. 

 Verksamhetsberättelse, bokslut samt revisorsberättelse lades till handlingarna. 

§ 7  Styrelsens ansvarsfrihet 

 Årsmötet beslutade om ansvarsfrihet för styrelsen. 
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§ 8 Stadgeändring 

Ordf presenterade förslag till stadgeändring betr antal styrelseledamöter och 
suppleanter. 

Mötet godkände ändring av paragraf 10 punkt 8 till ordalydelsen: ”Val av två revisorer 
samt en till två suppleanter”. 

Mötet godkände ändring av paragraf 14 till ordalydelsen ”Styrelsen är beslutmässig 
om tre ledamöter är närvarande”. 

Beträffande ändring av paragraf 12 uppstod diskussion. Efter omröstning godkändes 
ändrad ordalydelse till ”Styrelsen består av ordförande, tre till sex ledamöter samt noll 
till tre suppleanter”.  Ursprungligt förslag till ändring innebar endast två ledamöter 
utöver ordf.  

§ 9 Val av ordförande för styrelsen 2019. 

 Kjell Ericson omvaldes till ordförande för 1 år, enligt valberedningens förslag. 

§ 10 Val av ordinarie styrelseledamöter 

 Följande styrelseledamöter omvaldes för 2 år:                                                                          
  Hans Redtzer, Anders Törnqvist   

 Övriga ordinarie styrelseledamöter kvarstår under 1 år:  
  Magnus Lillieborg, Martina Lindgren, Ditte Sparre 

§ 11  Val av ersättare 

 Agneta Carlson valdes för 1 år som ersättare i styrelsen. 

§ 12 Val av revisorer och deras ersättare 

Tidigare revisorer, Philippe Samson och Ann Lagerstrand, samt ersättare Tore 
Bengtsson och Bengt Linder omvaldes för 1 år.  

§ 13 Val av valberedning 

Helen Lillieborg och Tore Bengtsson omvaldes för 1 år  

§ 14 Beslut om omkostnader för styrelsen 

Årsmötet beslutade att styrelsen får disponera 3000 kr för omkostnader, vilket skall 
täcka kostnader för årlig middag för styrelse och byalagsombud. 

§ 15 Förslag till budget för 2019 och medlemsavgift för 2019 

I budgeten ingår utgifter om ca 11 tkr inkl ca 8 tkr för majbrasan.  

  Medlemsavgiften för 2019 fastställdes till 100 kr.  

§ 15 Motioner 

 Inga motioner hade inlämnats. 

§ 16 Övriga frågor 

En fråga ställdes om byalaget informeras och rådfrågas om aktuell kommunal 
planering i området. Svaret är att byalaget som förening är inte sakägare i bygg- och 
planärenden, men att styrelsen söker informera sig via media och offentliga 
informationsmöten om aktuella planer  

§ 17 Avslutning 

Mötesordf tackade styrelsen för gott arbete under gångna året och förklarade mötet 
avslutat. 


